
Nyhetsbrev for august 

Hei alle sammen! Her er en liten epistel om hva som skjer i borettslaget. I disse ferietider så 

har det vært stillstand på det meste, men nå begynner ting å røre på seg igjen. 

 

Huskestativ 

Styret har besluttet å fjerne huskene fra stativet umiddelbart, da det er i så dårlig forfatning 

at det ikke er forsvarlig å bruke det lenger. Toppbjelken har begynt å gå i oppløsning. 

Nytt stativ planlegges satt opp til våren. 

 

Renovering av borettslaget 

Foreløpig har vi mottatt noen skisser og oversiktstegninger fra Asplan Viak, men det gjenstår 

enda en god del arbeid fra arkitektene. Det er ikke noe som er presentasjonsklart for dere 

enda, men det vil bli presentert så snart det er mulig. Styret har løpende dialog med 

arkitektene. 

 

Vedlikehold 

Edvardsen Multiservice har utført noen mindre vedlikeholdsoppdrag i borettslaget. 

 

Nabovarsel 

Som nevnt til dere tidligere, så har vi mottatt 2 nabovarsler. Det ene var for riving av Solstien 

24, det andre for ballnett på Landsåsbanen. Laget hadde ingen merknader til disse. Styret 

har ikke mottatt noen informasjon om når Solstien 24 skal rives. Nytt nabovarsel vil komme 

når det etter hvert skal bygges nytt hus der. 

 

 

          Med hilsen 

              Styret 


